
 דואר ישראל: CFOפרוטוקול טלי הובר, 

 

העולם של הדואר דורש אישור על כל דבר מהרוגלטור. כל רגולטור מושך לצד שלו וכנראה גם צודק 

מנוקדת מבטו. השאלה היא איך זה משפיע על הדוא והאם זה עושה טוב לצרכן. קודם כל, רגולציה 

היא מסדירה כשלי שוק. ראינו זאת טוב במשבר אנרון  –היא הסדרה. יש לרגולציה גם צדדים חיוביים 

פריים. בדואר יש מצב של מדינת ישראל כבעלת מניות השואפת לרווח לבין מדינת -ובמשבר הסאב

 ישראל הרגולטור. 

 

דוגמאות להתנגשויות: עצמאות כלכלית אל מול עידוד תחרות ומתן יתרון לשחקנים חדשים. שירות 

ת רחוקים, מתנגש עם השאת ערך.להביא דואר למקומות נידחים עולים גם במקומו –אוניברסאלי 

הרבה כסף, והיא לא יעילה. יש לנו סביבה רגולוטרית מלאה: רשות החברות הממשלתיות, המפקח 

על בנק הדואר, החשב הכללי, בנק ישראל, משרד התקשורת, אגף התקציבים, הממונה על השכר, 

 הממונה על ההגבלים העסקיים ועוד. 

 

לדוגמא, אנחנו עדיין ממתינים לשינוי תעריפים מפוקחים ושינוי בטיוב השירות בשל הצורך בהסכמה 

גם המקרה של הנפקת אג"ח לצורך הפירעון חובות המדינה נדרשים אישורים של בין הרגולטורים. 

סוגיית  החשב הכללי, של רשות החברות הממשלתיות ושל משרד התקשורת. גם הנושא הזה תקוע.

 השכר על הממונה :של הסכמה ללא תקפים אינם 'וכד פרישה הסכמי ,תמריצים ,שכר שינויישכר: ה

 החברה על אוטומטי באופן מוחל הרגולטור של שכר הסכם – מנגד , הממשלתיות החברות רשותו

 –נדרש שיתוף פעולה של רשות החברות הממשלתיות ומשרד האוצר סוגיית ההפרטה:  .הממשלתית

בנוסף, אנחנו כל הזמן עסוקים בדיווחים שתומכים במהלך, ושל משרד התקשורת שמתנגד. 

 לרגולטורים השונים. 

 


